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Protokół nr 29/2021 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady Gminy Mszana 

w dniu 8 czerwca 2021 r. 
 

Obrady rozpoczęto 8 czerwca 2021 r. o godz. 14:30, a zakończono o godz. o 
godz. 15.15 tego samego dnia.  
W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji. Obrady były prawomocne. 
Obecni: 
1. Roman Bura 
2. Marek Kotula 
3. Piotr Kuczera 
4. Marek Liśnikowski 
5. Ilona Mura 
6. Krzysztof Rduch 
7. Wioleta Szotek 
8. Beata Wieszołek. 
Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy Mszana.  
W posiedzeniu wziął udział również Zastępca Wójta Gminy - Pan Błażej 
Tatarczyk, Skarbnik Gminy - Małgorzata Gąsior i pracownicy UG. 
Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

Punkt 1. Posiedzenie otworzyła i poprowadziła Przewodnicząca Komisji Pani 
Beata Wieszołek.  
Po stwierdzeniu prawomocności obrad powitała radnych i gości i przedstawiła 
porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Infrastruktury z dnia 

24 maja 2021 r. 
3. Informacja o stanie mienia komunalnego Gminy. 
4. Sprawy bieżące: opiniowanie projektów uchwał. 
5. Zakończenie posiedzenia. 

Punkt 2.  
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu i Infrastruktury z dnia 24 maja 2021 r. 
radni otrzymali w materiałach. Nie było uwag do protokołu. 
Przewodnicząca zarządziła jego przegłosowanie.  
Głosowało 8 Radnych. Było 8 głosów „za”. 
Protokół został przyjęty. 
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Punkt 3.  
Informację o stanie mienia komunalnego Gminy przedstawiła Kierownik 
Referatu Planowania i Inwestycji Pani Aleksandra Tkocz. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Do informacji nie było pytań. 

Punkt 4.  
W sprawach bieżących Komisja opiniowała projekty uchwał budżetowych na 
najbliższą sesję: 

 projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Mszana na lata 2021 – 2028, 

Projekt omówiła Skarbnik Gminy, Pani Małgorzata Gąsior. W wykazie 
przedsięwzięć do WPF na lata 2021 – 2024 wprowadza się przedsięwzięcie pn. 
„Opracowanie dokumentacji projektowej pn: Przebudowa drogi powiatowej nr 
5021S ul. 1 Maja w Mszanie”. Realizacja zadania w ramach porozumienia 
Powiatu Wodzisławskiego i Gminy Mszana. Przewiduje się opracowanie 
dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej, ul. 1 Maja w 
Mszanie. Szacunkowy koszt opracowania dokumentacji wynosi 300.000 zł,  w 
tym z budżetu Gminy Mszana 150.000 zł. W wydatkach majątkowych ustala się 
łączne nakłady finansowe w wysokości 150.000,00 zł. Limit na 2021 r. wynosi 
25.000 zł, limit na 2022 r. wynosi 125.000 zł.  

 projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Mszana na 2021 
rok, 

Projekt omówiła Pani Skarbnik. W związku z wpływem dochodów 
nieplanowanych oraz biorąc pod uwagę złożone wnioski kierowników zachodzi 
konieczność dokonania zmian w planie dochodów i wydatków budżetu gminy 
na 2021 r. 
I. Zwiększa się plan dochodów budżetu gminy na 2021 r. o kwotę 410.325,82 zł 
1.Dział 754 Rozdz.75412 – Odszkodowanie za samochód pożarniczy OSP 
Mszana – 14.680,68 
2.Dział 756 Rozdz.75616 – Wpływy z podatku od czynności cywilnoprawnych – 
57.000,00 
3.Dział 756 Rozdz.75624 – Wpływ z dywidendy z JZWiK Jastrzębie-Zdrój – 
134.085,00 
4.Dział 801 Rozdz.80103 – Dotacje celowe w ramach programów 
finansowanych z udziałem środków europejskich, środki w ramach umowy pn: 
Ja też idę do przedszkola – 51.000,00 
5.Dział 851 Rozdz.85195 – Środki z Funduszu COVID -19 infolinia, koordynator – 
9.000,00 
6.Dział 852 Rozdz.85295 – Środki z Funduszu COVID -19 Wspieraj Seniora – 
900,00 
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7.Dział 900 Rozdz.90002 – Środki z tytułu kary z umowy dotyczącej 
gospodarowania odpadami komunalnymi – 28.891,01 
8.Dział 900 Rozdz.90015 – Wpływy z rozliczeń z lat ubiegłych, dotyczy korekty 
faktur z oświetlenia ulicznego z 2020 r. – 8.017,13 
9.Dział 921 Rozdz.92109 – Wpływy z rozliczeń z lat ubiegłych, zwrot dotacji z 
2020 r. GOKiR –100.008,18 
10.Dział 921 Rozdz.92116 – Wpływy z rozliczeń z lat ubiegłych, zwrot dotacji z 
2020 r. Gminna Biblioteka – 6.263,82 
11.Dział 926 Rozdz.92605 – Wpływy z rozliczeń z lat ubiegłych, zwrot dotacji z 
2020 r. UMKS Delfin – 480,00. 
II. Zwiększa się plan wydatków budżetu gminy na 2021 r. o kwotę 471.983,72 zł 
1.Dział 600 Rozdz.60004 – Zwiększenie dotacji do Międzygminnego Związku 
Komunikacyjnego – 21.000,00 
2.Dział 600 Rozdz.60014 – Dotacja dla Powiatu Wodzisławskiego na realizacje 
inwestycji pn: „Opracowanie dokumentacji projektowej pn: Przebudowa drogi 
powiatowej nr 5021S ul. 1 Maja w Mszanie” – 25.000,00 
3.Dział 754 Rozdz.75412 – Środki na zakup materiałów i wyposażenia OSP – 
14.573,72 
4.Dział 754 Rozdz.75412 – Dofinansowanie do zakupu samochodu ratowniczo-
gaśniczego dla OSP Gogołowa – 250.000,00 
5.Dział 801 Rozdz.80101 – Przebudowa schodów zewnętrznych do Szkoły w 
Mszanie – 80.000,00 
6.Dział 801 Rozdz.80113 – Środki na przewóz uczniów do szkół specjalnych – 
34.510,00 
7.Dział 851 Rozdz.85195 – Środki z Funduszu COVID-19 na wynagrodzenia i 
pochodne koordynatora – 7.729,00 
8.Dział 851 Rozdz.85195 – Środki z Funduszu COVID-19 na zakup materiałów – 
1.271,00 
9.Dział 852 Rozdz.85295 – Środki z Funduszu COVID-19 na wynagrodzenia i 
pochodne, program Wspieraj Seniora –180,00 
10.Dział 852 Rozdz.85295 – Środki z Funduszu COVID-19 na zakup materiałów, 
program Wspieraj Seniora –720,00 
11.Dział 921 Rozdz.92109 – Zwiększenie dotacji celowej dla GOKiR Mszana na 
remont części budynku w Mszanie – 37.000,00 
- Zmniejsza się plan wydatków budżetu gminy na 2021 r. o kwotę 37.000,00 zł 
1.Dział 921 Rozdz.92116 – Zmniejszenie dotacji podmiotowej dla Gminnej 
Biblioteki w Mszanie – 37.000,00 
III. Zwiększa się plan przychodów o kwotę 24.657,90 – z tytułu części pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 



 4

Pytania zadawali: 

 Radny Piotr Kuczera – z czym jest związane zwiększenie dotacji do 
Międzygminnego Związku Komunikacyjnego o 21.000 złotych? 

 Pani Skarbnik odpowiedziała, że Gmina otrzymała pismo z MZK informujące 
o podjętej uchwale w sprawie zwiększenia stawki za wozokilometry. Stawka 
uległa zwiększeniu od maja. 

 Na pytanie Radnego o zwiększenie dotacji celowej dla GOKIR Mszana na 
remont części budynku w Mszanie o 37.000 złotych, Pani Skarbnik 
odpowiedziała, że jest ona związana z planami remontu posadzki w 
Bibliotece w Mszanie. Początkowo Gmina planowała przekazać tę dotację 
Bibliotece, jednak według opinii radcy prawnego budynek, w którym działa 
biblioteka jest administrowany przez GOKiR, a więc to dyrektor GOKiR 
powinien ogłosić przetarg na ten remont w ramach jednego zamówienia 
publicznego, które będzie przeprowadzone także na remont wejścia i klatki 
schodowej w Ośrodku Kultury w Mszanie. 

 Radna Ilona Mura zapytała, czy środki na zakup materiałów i wyposażenia 
dla OSP – ponad 14,5 tys. złotych z odszkodowania za samochód pożarniczy 
OSP Mszana zostaną przekazane dla wszystkich straży, czy dla mszańskiej? 

 Pani Skarbnik odpowiedziała, że środki te, ponieważ były potrzebne na 
naprawę wozu, zostały zapożyczone z działu 754 Rozdz.75412 i teraz tam 
wracają. 

 Na pytanie Pana Radnego Kuczery, czy JZWiK przeprowadza obecnie na 
terenie gminy jakieś inwestycje związane z budową kanalizacji, odpowiedzi 
udzieliła Kierownik A. Tkocz – nie są na dzień dzisiejszy prowadzone żadne 
prace na infrastrukturze poza budową prywatnych przyłączy. 

 Na pytanie Radnego P. Kuczery o zakres remontu schodów przy SP w 
Mszanie, odpowiedzi udzielił Z-ca Wójta Pan Błażej Tatarczyk – remont 
obejmie całe schody główne do budynku, co pomoże też rozwiązać problem 
„wąskiego gardła”, związany z utrudnionym przejazdem między budynkami. 

 Na pytanie Pana Radnego Kuczery, kiedy zostaną naprawione schody w 
budynku „starej szkoły”, Z-ca Wójta odpowiedział, że GOS ma ten temat na 
uwadze. 

 Na pytanie Radnego P. Kuczery o remontowane schody przy szkole w 
Połomi, Pan Z-ca odpowiedział, że sprawa prawdopodobnie oprze się o sąd, 
ponieważ firma źle wykonała prace: są złe wymiary stopni i zła jakość, 
estetyka wykonania. 

Więcej pytań nie było. 
Przewodnicząca Komisji poddała projekty uchwał do zaopiniowania. 

 Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Mszana na lata 2021 – 2028, 
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Głosowało 8 Radnych. Było 8 głosów „za”.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 
zmiany budżetu Gminy Mszana na 2021 rok, 

Głosowało 8 Radnych. Było 8 głosów „za”.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Dalej w sprawach bieżących głos zabierali: 

 Radny P. Kuczera zwrócił uwagę, że na poboczach ul. Wolności od 
skrzyżowania w Gogołowej w kierunku Świerklan rośnie trawa 1,5 metra. 
Należy interweniować w Zarządzie Dróg Wojewódzkich i wykoszenia. Przy 
okazji tych prac należałoby też przyciąć konary drzew rosnących wzdłuż 
drogi. 

 Z-ca Wójta odpowiedział, że były interwencje w ZDW, jednak zarządca drogi 
odpowiada, że nie ma już środków na takie prace. W ramach poprzedniego 
przetargu wybrana firma zarówno utrzymywała pobocza, jak i odśnieżała 
drogi, a ponieważ ostatnia zima była długa i śnieżna, pieniądze się skończyły. 
ZDW ogłosił nowy przetarg na wybór firmy. Bardzo dużo środków w tym 
roku pochłonęła naprawa szkód na drogach np. Lubomi, gdzie przeszły fale 
powodziowe. Na chwilę obecną ZDW dokona wykoszeń jedynie w rejonie 
skrzyżowań. 

 Radna Wioleta Szotek, w nawiązaniu do koszenia skweru wokół przystanku 
w centrum Gogołowej zwróciła uwagę, że w niektórych miejscach prace 
muszą zostać wykonane dokładniej. 

 Przewodniczący Rady Gminy Marek Liśnikowski zapytał, kto wykonywał 
remont nawierzchni na ul. Wiejskiej w kierunku Szerokiej? Sfrezowany asfalt 
został wyrzucony i pozostawiony obok wysepki na środku drogi i w rowie. 

 Z-ca Wójta odpowiedział, że wykonawcą jest wybrana przez Powiat firma, 
która również niezbyt starannie wykonuje remonty na ul. 1 Maja w Mszanie. 

 Radna W. Szotek zwróciła uwagę, że przekop wykonany pod nowe przyłącze 
do budowanego obiektu na rewitalizacji centrum Gogołowej zapada się i 
konieczne jest wysypanie w tym miejscu dodatkowej warstwy żwiru.  
Następnie Pani Radna  wskazała na potrzebę zamontowania lustra przy 
wyjeździe z ulicy Leśnej, ponieważ stojący tam płot i posadzone tuje 
znacznie ograniczają widoczność. 

 Na pytanie Radnego P. Kuczery, na jakim etapie są zaplanowane na ten rok 
remonty na drogach, Z-ca Wójta odpowiedział, że trwają remonty 
cząstkowe, obecnie firma wykonuje prace w Połomi, w Mszanie największe 
ubytki są załatane. Przetarg na większe remonty jeszcze nie został 
ogłoszony, jest przygotowywany – trwa wymiarowanie i procedura zgłoszeń 
do starostwa. 
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 Na pytanie Pana Radnego Kuczery o postęp prac na basenie, Pan Z-ca 
odpowiedział, że trwają prace porządkowe po remoncie. Wkrótce ruszy 
napełnianie wodą dużej niecki basenowej. Gminny Ośrodek Sportu szuka 
pracownika na zastępstwo, który musi być, podobnie jak inni, przeszkolony 
w zakresie obsługi nowego systemu kasowego. 

 Radny Marek Kotula zadał pytanie, czy Urząd Gminy wystosował pismo do 
Powiatu w sprawie konieczności większego remontu nawierzchni ul. 
Skrzyszowskiej. Drgania wywołane przejeżdżającymi tam codziennie 
ciężarówkami typu „wanna”, przenoszą się na domy mieszkańców, 
powodując ich uszkodzenia oraz trudny do wytrzymania hałas. 

 Z-ca Wójta odpowiedział, że dzwonił w tej sprawie do starostwa, ale 
usłyszał, że Powiat nie ma obecnie pieniędzy na tę inwestycję. 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Beata Wieszołek zapytała, 
kiedy zostanie ponownie uruchomiony skatepark w parku w Mszanie? 

 Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Małgorzata Gąsior – w budżecie są już 
zabezpieczone środki na zakup nowych urządzeń. Będzie zrobione 
rozeznanie cenowe. 

Więcej pytań i głosów nie było. 

Punkt 5.  
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Beata Wieszołek zamknęła 
posiedzenie Komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury 
/-/ Beata Wieszołek  
 
Protokołowała:   
/-/ Mirosława Książek-Rduch                                                                                                                


